
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 26. juni 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 567
Kan ministeren bekræfte, at Kinnock-sagen var væsentlig mere omfattende
henset til antallet af beskæftigede medarbejdere på sagen, antallet af møder
vedrørende sagen, antallet af lovhenvisninger, antallet af henvisninger til Lig-
ningsvejledningen, antallet af henvisninger til landsskatteretskendelser, lig-
ningsrådssvar, Skatterådets bindende svar, Ligningsvejledningen, Skatterå-
dets meddelelser, Skatteministeriets meddelelser osv., end sædvanlige tilflyt-
tersager? Er det i denne forbindelse normalt, at skatteyderen vedrørende
eventuelle spørgsmål skal rette henvendelse til skattedirektøren?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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